

黄石寨初冬云海波澜壮阔

Magnificent sea of clouds in Huangshizhai in early winter



投稿邮箱：
314806339@qq.com

你拍我晒



▲11月23日，一名摄影人被世界自然遗产、世界地质公园张家界武陵源天子山景区一棵红透了的枫树所吸引。

邓道理 摄

November 23, a photographer is attracted by an extremely red maple in the world geopark Zhangjiajie Wulingyuan Tianzi Mountain scenic spot, a world natural heritage.

Photographed by Deng Daoli

▼初冬的桑植县长潭坪云雾缭绕，山峦、村庄、公路、大桥在云雾中若隐若现，宛若仙境，犹如一幅天然水彩画，令人陶醉。

向金次 摄

The clouds and mist wreath in Changtanping, Sangzhi County in early winter, the chain of mountains, village, highway and large bridge are partly hidden and partly visible in the clouds and mist, what a wonderland, like a natural watercolor painting, so fascinating.

Photographed by Xiang Jinci



初冬时节，11月24日，张家界武陵源黄石寨景区雨后出现波澜壮阔的云海景观。

朝霞映照，大量云雾在整个黄石寨弥漫。云雾缭绕中，一座座山头露出来，仿佛云海中的小岛，有的连绵起伏，有的孤立遒劲，蔚为壮观。

近期，张家界武陵源降雨天气居多，出现云海景观的几率也大大增加，为旅游者带来了很好的旅游体验。

张洪涛 摄

Early winter, November 24, a grand sea of clouds occurs after rain in the Huangshizhai scenic spot, Wulingyuan, Zhangjiajie.

A lot of clouds and mist spread all over Huangshizhai. In the wreathing clouds and mist, the tops of mountains are exposed, like islets in the sea of clouds, some are successive and wavy, some are isolated and powerful, what a grand view.

Recently, it often rains in Zhangjiajie Wulingyuan, the probability of the sea of clouds increases a lot, bringing a good experience to the tourists.

Photographed by Zhang Hongtao



▲11月，慈利县处处山花烂漫，秋意浓浓。一些不知名的山花开遍山林间亦或点缀于田间地头，宛如一幅精心刺绣的七彩画卷。

黄岳云 摄

November, flowers spread all over Cili County, the sense of autumn is so thick. Some unknown flowers bloom all over the mountain forests or scatter in the fields, like an exquisite embroidered colorful painting.

Photographed by Huang Yueyun